
400115

@rivm.ni]

Fri 3/20/2020 9:21:28 AM

Subject: RE: Antw: PIMPI huisbezoeken

Received: Fri 3/20/2020 9:21:29 AM

Voor alle studienummers die ik aan jullie heb doorgegeven zitten die gevallen er niet tussen. Maandag sta ik weer

op het lab, zal kijken of er dan prematuren tussen zitten en het dan aangeven in glean.

Groet,

trom: IEE SEE o>

Sent: vrijdag 20 maart 2020 10:19

@rivm.ni>; EEevi;

@rivm.nl>

Cc: = 51.2e @rivm.nl>; JEG ivm.nl>

Subject: RE: Antw: PIMPI huisbezoeken

Prima wachten het even af.

Het klopt dat de meesten a terme zijn.

je zou nog even kunnen kijken naar de groep die jullie willen maken tussen

35 en 37 weken? Wie dat zijn en of we die wil door kunnen laten gaan.

Misschien goed om dat ergens te registeren want tot nu toe weten we dat niet?

Of heb jij dat ergens staan?

Groeten

From: [ERE EEEvn. >
Sent: vrijdag 20 maart 2020 09:41

To: rivm.n'>;

[KET HEREC « . -;IEE
Drivm.nl>

@rivm.nl>; rivm.nl>

Subject: Antw: PIMPI huisbezoeken

Ik spreek [EY andaag hierover.

Daarin wil ik ook meenemen [JEEZYldat je nu ook wordt ingezet bij FFX. Afweging ligt dan weer anders.

Ik vroeg mij af of er voor pimpi wellicht nog andere opties zijn?

Verder begreep ik van [JEEXEZMdat het nu om a terme geboren kinderen gaat.

Het evt mislopen van bloedafname is daarbij minder ‘ernstig’, maar blijft natuurlijk vervelend.

«IE

van: [CEEDNN rivm.nl>

Datum: 20 maart 2020 om 09:33:51 CET

@rivm.nl>

cc: 2rivn.l>,

[CEE
Onderwerp: PIMPI huisbezoeken

IEEE H=dden elkaar nu net even aan de telefoon en hebben nog even een vraagje mbt onze PIMPI

huisbezoeken,
voor volgende week. Onderaan in jou onderstaande email schrijf jij dat hopelijk eind van deze week bekend is



400115

wat het RIVM breed beleid is heb je daar nog nieuws over? Omdat wij graag de ouders vandaag willen bellen

mbt de afspraken voor volgende week maandag en dinsdag.

Groeten

Sent: dinsdag 17 maart 2020 19:16

@rivm.nl>

@rivm.nl>;

Subject: PIMPI huisbezoeken

+o!ICES

BEE ken elkaar vanochtend en ik zou dat even op de mail zetten maar kom er nu pas aan toe, excuus.

Ik begrijp dat er onduidelijkheid is over wel/niet doorgaan met huisbezoeken gezien de afgekondigde maatregelen.
heeft gecommuniceerd dat studies waar mogelijk zo veel mogelijk door moeten lopen, hij ziet dit als

vitale processen van het RIVM. Maar in de praktijk ligt het besluit of het mogelijk is nu bij de direct betrokkenen.

IEEEEEE cert een inventarisatie gemaakt van studies die door COVID-19 geraakt worden, omdat

er behoefte is aan RIVM-breed beleid. Voor bepaalde studies, zoals de MIKI studie, worden de paar bezoeken die

nog gedaan moesten worden, nog wel gedaan. Voor VITAL worden nog wel bezoeken gedaan van mensen die al

gevaccineerd zijn, maar vaccinaties voor de rest worden uitgesteld. Andere studies die nog moeten starten, zijn

uitgesteld.

In afwachting van een RIVM-breed beleid, lijkt het mij goed om contact op te nemen met de deelnemers waar al

bezoeken voor gepland zijn. Mochten zij liever niet meedoen, dan worden deze bezoeken uiteraard niet gedaan (of

uitgesteld? Dat is aan de onderzoekers om te besluiten). Mochten zij wel meedoen en zij en jullie geen klachten

hebben, dan zouden wat mij betreft de bezoeken nog gedaan kunnen worden. Bij klachten van de verpleegkundige
uiteraard niet. Bij klachten van de deelnemers lijkt het mij verstandig om dit ook niet te doen, tenzij jullie en zij
akkoord zijn met bezoek waarbij jullie persoonlijke beschermingsmiddelen gebruiken (en deze voorhanden zijn).
Maar dit laatste wordt wel erg ingewikkeld, dus dan zou het beter kunnen zijn om het bezoek niet te doen/uit te

stellen.

Is dit voor julliewerkbaar in afwachting van een RIVM-breed beleid, dat hopelijk voor het einde van deze week

bekend is? Mochten jullie je er zelf niet comfortabel bij voelen om de bezoeken te doen, dan heb ik daar ook alle

begrip voor.

Groeten,

51.28


